



Prayer

Topics of faith

Молитва

- От Луки 11:1

Случилось, что когда Он в одном месте молился, и перестал, один из учеников Его сказал Ему: Господи! научи нас молиться, как и Иоанн научил учеников СВОИХ.

Prayer

- Luke 11:1

One day Jesus was praying in a certain place. When he finished, one of his disciples said to him, “Lord, teach us to pray, just as John taught his disciples.”

Постоянный

- К Колоссянам 4:2
Будьте постоянны в молитве,
бодрствуя в ней с
благодарением.
- К Римлянам 12:12
утешайтесь надеждою; в скорби
[будьте] терпеливы, в молитве
постоянны;

Devoted

- Collosians 4:2
Devote yourselves to prayer, being
watchful and thankful.
- Romans 12:12
Be joyful in hope, patient in
affliction, faithful in prayer.

Постоянный

- От Луки 18:1
Сказал также им притчу о том, что должно всегда молиться и не унывать.

Persistent

- Luke 18:1
Then Jesus told his disciples a parable to show them that they should always pray and not give up.

Страстный

- К Евреям 5:7
Он, во дни плоти Своей, с сильным воплем и со слезами принес молитвы и моления Могущему спасти Его от смерти; и услышан был за [Свое] благоговение;
- Иакова 5:16b
много может усиленная молитва праведного.

Passionate

- Hebrews 5:7
During the days of Jesus' life on earth, he offered up prayers and petitions with fervent cries and tears to the one who could save him from death, and he was heard because of his reverent submission.
- James 5:16b
The prayer of a righteous person is powerful and effective.

Краткий

- От Матфея 6:6-8

6 Ты же, когда молишься, войди в комнату твою и, затворив дверь твою, помолись Отцу твоему, Который втайне; и Отец твой, видящий тайное, воздаст тебе явно.

7 А молясь, не говорите лишнего, как язычники, ибо они думают, что в многословии своем будут услышаны;

8 не уподобляйтесь им, ибо знает Отец ваш, в чем вы имеете нужду, прежде вашего прошения у Него.

Concise

- Matthew 6:6-8

6 But when you pray, go into your room, close the door and pray to your Father, who is unseen. Then your Father, who sees what is done in secret, will reward you. 7 And when you pray, do not keep on babbling like pagans, for they think they will be heard because of their many words.

8 Do not be like them, for your Father knows what you need before you ask him.

Краткий

- Екклесиаст 5:1

Не торопись языком твоим, и сердце твое да не спешит произнести слово пред Богом; потому что Бог на небе, а ты на земле; поэтому слова твои да будут немноги.

Concise

- Ecclesiastes 5:2

Do not be quick with your mouth, do not be hasty in your heart to utter anything before God. God is in heaven and you are on earth, so let your words be few.

Благодарен

- 1-е Фессалоникийцам 5:16-18
16 Всегда радуйтесь.
17 Непрестанно молитесь.
18 За все благодарите: ибо
такова о вас воля Божия во
Христе Иисусе.
- К Ефесеянам 5:20
благодаря всегда за все Бога и
Отца, во имя Господа нашего
Иисуса Христа,

Thankful

- 1 Thessalonians 5:16-18
16 Rejoice always,
17 pray continually,
18 give thanks in all circumstances;
for this is God's will for you in Christ
Jesus.
- Ephesians 5:20
always giving thanks to God the
Father for everything, in the name of
our Lord Jesus Christ.

Молитесь за других

- Иакова 5:16

Признавайтесь друг пред другом в проступках и молитесь друг за друга, чтобы исцелиться: много может усиленная молитва праведного.

- От Иоанна 17:20-21

0 Не о них же только молю, но и о верующих в Меня по слову их, 21 да будут все едино, как Ты, Отче, во Мне, и Я в Тебе, [так] и они да будут в Нас едино, --да уверует мир, что Ты послал Меня.

Pray for others

- James 5:16

Therefore confess your sins to each other and pray for each other so that you may be healed. The prayer of a righteous person is powerful and effective.

- John 17:20-21

20 "My prayer is not for them alone. I pray also for those who will believe in me through their message, 21 that all of them may be one, Father, just as you are in me and I am in you. May they also be in us so that the world may believe that you have sent me.



Prayer

- Devoted
- Persistent
- Pasionate
- Concise
- Thankful
- Pray for others